

# 南方科技大学

---

## 南方科技大学关于授予 2020 届陈红旭等 12 名本科毕业生学士学位的公示

全校各单位：

根据《南方科技大学学士学位授予实施细则》（南科大〔2014〕27 号）的规定，陈红旭等 12 名本科毕业生修读学分情况达到各专业培养方案要求，毕业论文答辩顺利通过。经 2020 年第三次校学位评定委员会通讯评审投票通过，决定授予该 12 名同学学士学位，其中理学学士 2 人、经济学学士 10 人。

现将 2020 届授予学士学位名单予以公示。公示时间为 2020 年 7 月 7 日起至 2020 年 7 月 14 日止（5 个工作日）。如对授予学士学位名单有异议，请以邮件形式反馈到教学工作部。反映问题应本着实事求是原则，署真实姓名并提供联系方式。

联系人：焦芸老师；

办公地点：慧园 3 栋 206；

联系电话：88010305；

电子邮箱：jiaoy@sustech.edu.cn。



## **Graduation Status Notification of 12 Undergraduates of 2020**

July 13, 2020

All departments and offices of SUSTech:

In align with the Detailed Regulations on Bachelor's Degree Conferring in Southern University of Science and Technology ([2014]No.27), 12 undergraduates have successfully completed all coursework required in their programs of study. Approved by the Academic Degree Evaluation Committee in 2020, 3<sup>rd</sup> session, 2 undergraduates will be conferred with Bachelor of Science and 10 undergraduates will be conferred with Bachelor of Economics.

The name list of Graduates of 2020 are publicized hereby from July 7th, 2020 to July 14th, 2020 (5 workdays). For any questions, please email to Teaching Affairs Office under the principle of fairness and honesty with your name and your contact information enclosed.

Contact: Ms Jiao Yun

Office: Block 3#206,Wisdom Valley

Tel: 88010305

Email: [jiaoy@sustech.edu.cn](mailto:jiaoy@sustech.edu.cn)

附件

## 南方科技大学 2020 届本科毕业生学士学位 授予名单

序号	学号	姓名	专业	授予学位类型
1	11510193	陈红旭	数学与应用数学	理学
2	11611821	孙钰杰	海洋科学	理学
3	11510408	嵇钟奕	金融学	经济学
4	11510614	张子尧	金融学	经济学
5	11510616	郑哲	金融学	经济学
6	11611923	赵晨曦	金融学	经济学
7	11612904	董鹏宇	金融学	经济学
8	11510735	曾嘉	金融工程	经济学
9	11510824	范晨辉	金融工程	经济学
10	11611705	常青松	金融工程	经济学
11	11612007	周正岚	金融工程	经济学
12	11613028	何雨京	金融工程	经济学

